
PROTOKÓŁ NR 13-11/2007 
 
z posiedzenia Komisji Kultury i Sportu Rady Miasta Gdańska, które 
odbyło się w dniu 7 listopada 2007 r. które odbyło się w Nowym 
Ratuszu ul. Wały Jagiellońskie 1 w Gdańsku. 
 
Obecni: wg załączonych list obecności.  
 
Na stan 7 członków komisji, w posiedzeniu uczestniczyło 7, czyli było 
quorum do podejmowania prawomocnych decyzji. 
 
Posiedzeniu przewodniczył radny Marek Bumblis – przewodniczący 
Komisji Kultury i Sportu Rady Miasta Gdańska, który po powitaniu 
radnych i zaproszonych gości zaproponował następujący porządek 
posiedzenia: 
 
 
 
1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Planu 

Inwestycyjnego na lata 2008-2012 - druk 417  
Referują: Przedstawiciele Prezydenta Gdańska 
 
2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nowej nazwy 

ulicy - druk 415 
Referują: Przedstawiciele Prezydenta Gdańska 
 
3. Zaopiniowanie projektów uchwał, które zostały skierowane do 

komisji. 
4. Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja 
 
 
Przewodniczący zaproponował zmianę kolejności omawianych 
projektów uchwał i omówienie pierwszego w kolejności punktu 2 - 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nowej nazwy ulicy 
- druk 415  
 
 
Porządek przegłosowano 6 głosami za. 
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PUNKT – 1 
 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nowej nazwy ulicy 
- druk 415 
 
Bogumił Koczot- Dyrektor Wydziału Geodezji 
Przedstawił projekt uchwały. 
 
Po uzasadnieniu projektu uchwały pan Bogumił Koczot nawiązując do 
projektu nadania nazwy ronda imieniem Jacka Kuronia przypomniał o 
wniosku radnych z 2003 roku o nadanie w Gdańsku nazw ulic imieniem 
zmarłej Aliny Pienkowskiej- Radnej Miasta Gdańska i zmarłego 
Radnego Eugeniusza Węgrzyna.  
Przewodniczący komisji poinformował, że starania radnych poprzedniej 
kadencji będą kontynuowane. 
 
Następnie radny Krzysztof Wiecki zabrał głos w dyskusji zastanawiając 
się jakie bezpośrednie korzyści wniósł oraz czym się zasłużył Jacek 
Kuroń dla miasta Gdańska. 
 
Przewodniczący komisji pan Marek Bumblis motywując słuszność 
wyboru osoby Jacka Kuronia wskazał na jego zasługi w odzyskaniu 
niepodległości przez Polskę. 
 
Radny Krzysztof Wiecki poddał pod dyskusje kwestię słuszności 
nadawaniu nazwy rondu imienia Jacka Kuronia w sytuacji gdy Miasto 
Gdańsk ma wielu kandydatów zasłużonych dla miasta. Radny Wojciech 
Błaszkowski ustosunkowując się do wypowiedz radnego Krzysztofa 
Wieckiego zauważył, że we wciąż rozwijającym się mieście Gdańsk z 
pewnością znajdzie się wiele godnych miejsc upamiętniających 
Gdańszczan. Jednocześnie radny uważa, że nie bycie Gdańszczaninem 
nie może być barierą uniemożliwiającą nadanie imienia ulicy. Głos w 
dyskusji zabrał również rany Mirosław Zdanowicz, który podobnie jak 
większość radnych uważa za słuszną inicjatywę zawartą w projekcie 
uchwały. Zdaniem radnego w świetle dokonań Jacka Kuronia, jego 
odwagi mówienia o sprawach nie popularnych w chwili kiedy było to 
zakazane, uzasadnione jest poparcie projektu. 
 
Po zakończeniu dyskusji w omawianym temacie przewodniczący 
komisji przystąpił do głosowania. 
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USTALENIA KOMISJI 
 
Komisja Kultury i Sportu Rady Miasta Gdańska po wysłuchaniu pana Bogumiła 
Koczota - Dyrektor Wydziału Geodezji oraz krótkiej dyskusji 5 głosami za, przy 
2 głosach przeciwnych - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 
 
 
Treść Opinii nr 13-11/105/77/2007 stanowi załącznik do protokołu. 
 
 

PUNKT – 2 
 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Planu 
Inwestycyjnego na lata 2008-2012 - druk 417  
 
Marcin Dawidowski - Zastępca Dyrektor Wydziału Programów 
Rozwojowych 
Przedstawił projekt uchwały. 
 
Przedstawiciel prezydenta przedstawił członkom komisji multimedialną 
prezentację, w której zawarte zostały założenia Planu Inwestycyjnego 
miasta na lata 2008-2012 (pełna prezentacja stanowi załącznik do 
protokołu). Następnie przystąpiono do omówienia WPI z 
wyszczególnieniem inwestycji bezpośrednio związanych z zakresem 
prac komisji.  
Podczas omawiania kolejnych założeń inwestycyjnych radni 
zastanawiali się czy umieszczenie wskazanych zadań w planie wynika 
jedynie z harmonogramu prac. Po uzyskaniu odpowiedz, że wykaz 
inwestycji jest wynikiem analiz i harmonogramu oraz zapewnieniu, że 
w kolejnych latach programowania będą pojawiały się kolejne 
zaplanowane zadania, przystąpiono do omawiania projektów 
rewitalizacyjnych. Przy omawianiu tego punktu radny Pan Marek 
Bumblis zwrócił uwagę na, nie umieszczenie w założeniach WPI 
finansowania na dokończenie rewitalizacji budynków dawnej łaźni. 
Jednocześnie zapewnił obecną na posiedzeniu Panią Jadwigę 
Charzyńską - dyrektor CSW Łaźnia, że złoży stosowny wniosek do 
projektu uchwały. 
Podczas prezentacji przedstawiono radnym strukturę wydatków na 
poszczególne dziedziny. Zgodnie z przedstawionymi danymi na kulturę 
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i sport przeznaczone zostanie 16 % wydatków, kultura i sztuka 
obejmuje 9 % wszystkich wydatków. 
 
 
Następnie przewodniczący komisji przystąpił do głosowania. 
 
 
 
USTALENIA KOMISJI 
 
Komisja Kultury i Sportu Rady Miasta Gdańska po wysłuchaniu Pana Marcina 
Dawidowskiego - Zastępca Dyrektor Wydziału Programów Rozwojowych oraz 
dyskusji 7 głosami za - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały, jednocześnie wnosi o: 
 

− włączenie do załącznika 4 dokończenia modernizacji zespołu dawnej 
łaźni jako siedziby CSW „Łaźnia” w tym min. tzw. domek palacza. 
Komisja prosi o dokonanie niezbędnych przekształceń własnościowych 
nieruchomości na rzecz CSW. 

 
− realizację w 2008 roku projektu budowy placu zabaw dla dzieci na terenie 

Szkoły Podstawowej 8 im „Przyjaciół Ziemi”, z ewentualnym 
etapowaniem zamierzenia (dostosowanie zakresów etapów do 
posiadanych środków finansowych). 

 
Treść Opinii nr 13-11/104/76/2007 stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Z uwagi na brak dalszych pytań będących przedmiotem prac komisji 
przewodniczący komisji pan Marek Bumblis podziękował przybyłym 
gościom za przedstawienie projektu uchwały i przystąpił do omówienia 
kolejnego punktu posiedzenia 
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PUNKT – 3 

 
Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 

 
Komisja przyjęła do wiadomości pismo: 
 

− BPKSIP-I/0717/3162/AW/2007/278976 w sprawie 
uhonorowania Sean’s Lestera Wysokiego Komisarza Ligi 
Narodów w Wolnym Mieście Gdańsku 

 
− DOZ-mkr-0350/inf/07-wnisek 8539 Ministerstwa Kultury i 

Dziedzictwa Narodowego w sprawie udzielenia dotacji na 
prace konserwatorskie 

− DOZ-mkr-0350/inf/07-wnisek 8479 Ministerstwa Kultury i 
Dziedzictwa Narodowego w sprawie udzielenia dotacji na 
prace badawcze przy zespole obiektów kościoła św. Katarzyny 
w Gdańsku 

 
− DOZ-mkr-0350/inf/07-wnisek 9617 Ministerstwa Kultury i 

Dziedzictwa Narodowego w sprawie udzielenia dotacji na 
realizacje zadania pn. Kompleksowa konserwacja okien 
transkrytpu i prezbiterium Bazyliki Mariackiej w Gdańsku. 

− Państwowej Opery Bałtyckiej w sprawie zgłoszenia 
kandydatur do Nagrody Miasta Gdańska dla młodych 
Twórców w Dziedzinie Kultury 

 
− UZ/2808/27436/2007/EL w sprawie realizacji w 2008r. placu 

zabaw dla dzieci na terenie Szkoły Państwowej Nr. 8 im. 
„Przyjaciół Ziemi” w Gdańsku. 

 
USTALENIA KOMISJI 
 
W nawiązaniu do pisma komisja uwzględniła potrzebę budowy placu w 
opinii 13-11/104/76/2007 z dnia 7 listopada do druku 417 tj. projektu 
uchwały w sprawie uchwalenia Planu Inwestycyjnego na lata 2008-2012  
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WNIOSKI KOMISJI: 
 

− Dotyczy: Pisma Prezydenta Miasta Gdańska BPKSiP-
I/0717/3118/EA/2007 w sprawie Filii nr 10 Biblioteki Miejskiej  

 
USTALENIA KOMISJI 
 
Komisja Kultury i Sportu Rady Miasta Gdańska popiera zawarte w wyjaśnieniu 
stanowisko pani Iwony Kopernikiewicz - dyrektor Wojewódzkiej i Miejskiej 
Biblioteki Publicznej w Gdańsku. Jednocześnie wnioskują o: 
 

− rozważenie możliwości zapewnienia logistyki dla osób starszych, 
obłożnie chorych i niedołężnych,  

 
− poinformowanie z należytym wyprzedzenie wszystkich korzystających z 

biblioteki mieszkańców Gdańska o reorganizacji oraz wskazanie nowego 
adresu. 

 
Wniosek został przyjęty 5 głosami za, przy 2 głosach wstrzymujących się. 
 
Ponieważ nie było więcej spraw wniesionych i wolnych wniosków, 
przewodniczący podziękowała za przybycie i zaprosił na następne 
posiedzenie komisji. 
 
 
 
 
 
 
 

Przewodniczący 
Komisji Kultury i Sportu 

Rady Miasta Gdańska 
Protokołował  
Jakub Szymczyk        Marek Bumblis 


